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RG.0002.2.2024 

Protokół  Nr II/2024 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 28 maja 2024 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 1002, a zakończyła o godz. 1126. 

 

Ad. I. Godz. 1002 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Sioda, który powitał 

wszystkich obecnych na posiedzeniu. W oparciu o listę obecności i system głosowania cyfrowego 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji uczestniczyło 15 

radnych na ogólną liczbę 15. Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na 

sesji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. Godz. 1004 

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Sioda przedstawił  proponowany program sesji. 

W związku z brakiem uwag do przedstawionego porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 

poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu  porządek obrad  został przyjęty – 15 głosów „za” - jednogłośnie.  

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 7 maja 2024r. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie:  

        1) przyjęcia Gminnego Program Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej w Gminie Radomyśl nad Sanem na lata 2024 – 2028,  

        2) przyjęcia „Programu Wspierania Rodziny na lata 2024 – 2026 w Gminie Radomyśl nad 

Sanem”, 

        3) utworzenia gminnej jednostki budżetowej o nazwie Publiczny Żłobek Lolek w Woli 

Rzeczyckiej i nadania jej statutu, 

        4) ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Publicznym Żłobku Lolek w Woli Rzeczyckiej 

i maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie, 

        5) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkiem, 
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        6) wysokości opłaty za wpis w rejestrze żłobków i klubów dziecięcych, 

        7) zmieniająca Uchwałę Nr VI/53/2019 z dnia 25 kwietnia 2019 roku w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Radomyśl nad 

Sanem oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 

września 2019 roku, 

 8)  rozpatrzenia petycji dotyczącej rozbudowy wodociągu w miejscowości Wola Rzeczycka, 

        9) ustalenia zasad przyznawania diet dla Przewodniczącego Rady Gminy Radomyśl nad 

Sanem, 

       10) ustalenia zasad przyznawania diet dla radnych Rady Gminy Radomyśl nad Sanem, 

       11) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Radomyśl nad Sanem, 

       12) zmian w uchwale budżetowej na rok 2024. 

VI.   Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

VII. Zakończenie II sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 1006      

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z sesji Rady Gminy z dnia 07.05.2024r. 

znajduje się zwyczajowo do wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany drogą 

mailową wszystkim radnym. Protokół jest również dostępny na stronie internetowej 

www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby 

przyjąć protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół z sesji Rady Gminy z dnia 07.05.2024r. został przyjęty bez odczytywania w głosowaniu 

– 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 1007 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił informację na temat najistotniejszych realizowanych 

i planowanych inwestycji na terenie gminy z dofinansowaniem ze środków unijnych. 

Wójt przedstawił następujące zadania: 

1). Żłobek w budynku szkoły podstawowej w Woli Rzeczyckiej. Na utworzenie placówki Gmina 

pozyskała dotację ze środków  unijnych z  Krajowego Planu Odbudowy. Na utworzenie 20 miejsc 

gmina otrzymała dotychczas 814 tys. zł. Będą czynione starania o pozyskanie dodatkowej kwoty 

336 tys. zł. Natomiast obecnie wkład gminy wynosi 68 tys. zł na pokrycie  podatku VAT. Aktualnie 

roboty adaptacyjne w szkole w Woli Rzeczyckiej dobiegają końca. Żłobek będzie uruchomiony 

od 2 września br. Na dzień dzisiejszy  zgłoszonych jest 14 dzieci. 

2). Poprawa infrastruktury wodnej na terenie gminy. Ze środków unijnych planowane są zadania: 

modernizacja urządzeń na obydwu SUW usprawniających obsługę tych urządzeń uzdatniających 

http://www.radomysl.pl/
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wodę, wykonanie instalacji fotowoltaicznej na SUW w Radomyślu, rozbudowa sieci wodociągowej 

w Antoniowie i Radomyślu (Osiedle AK), wymiana hydrantów i zasów.  Wartość wszystkich zadań  

2 mln. 142 tys. zł. przy dofinansowaniu 1 mln. 808 tys. zł. Wkład gminy 333 tys. zł. 

3). Zakup samochodu lekkiego dla OSP Chwałowice. Wartość zakupu 806 tys. zł., a 

dofinansowanie ze środków unijnych 604 tys. zł. Wklad gminy wyniesie ponad 200 tys. zł. (75 % 

wartości zadania). 

4). Zakup samochodu używanego z podwoziem przeznczonym pod zabudowę asenizacyjną. 

Pojazd będzie świadczył usługi z zakresu wywozu nieczystości  z szamb i przydomówek. Koszt 

zakupu 268 tys. zł. 

5). Budowa żłobko – przedszkola w Chwałowicach. Wartość zadania po przetargu 5 mln. 865 tys. 

zł. Dodatkowe zadanie obejmuje budowę drogi dojazdowej. Dofinasowanie z Rządowego 

Programu Inwestycji Strategicznych wynosi blisko 5 mln. zł. Gmina z budżetu dokłada 15 % 

wartości zadnia w kwocie 880 tys. zł. Umowa z wykonawcą, firmą z Rzeszowa została podpisana 

14 maja. Żłobko – przedszkole ma powstać w ciągu 12 miesięcy od podpisania umowy. 

6). Budowa remizy OSP w Rzeczycy Okrągłej z wykorzystaniem obiektu także przez 

mieszkańców. Umowa z wykonawcą została podpisana 22 maja br. Zadanie ma być zrealizowane 

w ciągu 12 miesięcy. Wartość zadania po przetargu 1 mln. 850 tys. zł. Dofinansowanie 1 mln. 

570 tys. zł. 

7). Budowa kanalizacji w Żabnie w ramach II etapu. Umowa została podpisana 22 lutego. Roboty 

aktualnie są prowadzone. Wartość robót 1 mln. 886 tys. zł., przy dofinansowaniu z PROW  1mln. 

534 tys. zł. 

Reasumując Wójt powiedział, że wartość w/w zadań wynosi ogółem 12 mln 821 tys. zł. 

Pozyskane dotacje wynoszą 10 mln. 507 tys. zł. Gmina przeznacza z własnych środków 2 mln. 

314 tys. zł. 

Wójt poinformował także, że 03.06.24r. o godz. 9.00 nastąpi wmurowanie kamienia 

węgielnego pod budowę żłobko – przedszkola w Chwałowicach. Na tę uroczystość Wójt zaprosił 

wszystkich radnych, w celu złożenia podpisu pod aktem erekcyjnym. 

 

Ad. V/1. Godz. 1022 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Gminnego Program Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Radomyśl nad Sanem 

na lata 2024 – 2028 przedstawiła Kierownik GOPS Małgorzata Krzeszewska. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  

projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 
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Uchwała II/10/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/2. Godz. 1025 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia „Programu Wspierania Rodziny na lata 2024 – 

2026 w Gminie Radomyśl nad Sanem”  przedstawiła Kierownik GOPS Małgorzata Krzeszewska. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała II/11/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/3. Godz. 1028 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej o nazwie 

Publiczny Żłobek Lolek w Woli Rzeczyckiej i nadania jej statutu przedstawił Wójt Gminy Jan 

Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radna Dorota Borys zapytała czy w związku z tym, że od 1 sierpnia br. żłobek będzie już 

zarejestrowany, możliwe będzie składanie podań przez rodziców o przyjęcie dziecka do żłobka 

w tym miesiącu? Zapytała także gdzie będzie można składać podania? 

Wójt Gminy odpowiedział, że od 1 sierpnia będzie zatrudniony dyrektor żłobka, który będzie 

przyjmował podania o przyjęcie dziecka. Będzie je można składać w siedzibie żłobka w Woli 

Rzeczyckiej. 

W związku z  brakiem innych głosów odnośnie projektu uchwały Przewodniczący Rady Gminy 

poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała II/12/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/4. Godz. 1031 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Publicznym Żłobku 

Lolek w Woli Rzeczyckiej i maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie przedstawił  Wójt Gminy 

Jan Pyrkosz.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag i pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała II/13/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. V/5. Godz. 1034 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkiem przedstawiła 

inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała II/14/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/6. Godz. 1037 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wysokości opłaty za wpis w rejestrze żłobków i klubów 

dziecięcych przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska.                                         

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  

projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała II/15/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/7. Godz. 1038 

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniającej Uchwałę Nr VI/53/2019 z dnia 25 kwietnia 2019 roku 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Radomyśl nad Sanem oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 

1 września 2019 roku przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska.                                                                                                                                  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała II/16/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/8. Godz. 1040 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej rozbudowy wodociągu w 

miejscowości Wola Rzeczycka. 

Sekretarz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Lucyna Jurkiewicz odczytała stanowisko Komisji w 

sprawie rozpatrzenia wniesionej petycji. Przedłożone stanowisko stanowi załącznik do 

mniejszego protokołu.  
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Komisja zarekomendowała Radzie Gminy uznanie przedmiotowej petycji za nieuzasadnioną i 

przyjęcie uchwały w proponowanym brzemieniu. 

Pozostałe Komisje Stałe również negatywnie zaopiniowały petycję. 

Nie zgłoszono uwag i pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały wraz ze stanowiskiem 

Komisji uznającym petycję za nieuzasadnioną.  

W głosowaniu projekt uchwały uznający petycję za nieuzasadnioną został przyjęty – 14 głosów 

„za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

Uchwała II/17/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/9. Godz. 1044 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla przewodniczącego 

Rady Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Sekretarz Gminy Magdalena Nowak - Wojtala. 

Przewodniczący Komisji Stałych przedstawili ustalenia podjęte na posiedzeniach. 

Komisja Rewizyjna przyjęła następujące propozycje: 

- W ust. 1 w § 1  Komisja przyjęła miesięczną dietę dla Przewodniczącego Rady Gminy  w kwocie 

2000 zł.  

- W ust. 2 w § 1 Komisja przyjęła procentowe obniżenie wysokości diety w przypadku 

nieobecności przewodniczącego w wysokości: 

10% za każdą nieobecność na sesji  i 10 % za każdą nieobecność na posiedzeniu komisji, której 

jest członkiem. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa przyjęła propozycje: 

- W ust. 1 w § 1  Komisja przyjęła miesięczną dietę dla Przewodniczącego Rady Gminy  w kwocie 

2000 zł.  

- W ust. 2 w § 1 Komisja przyjęła procentowe obniżenie wysokości diety w przypadku 

nieobecności przewodniczącego w wysokości: 

20% za każdą nieobecność na sesji  i 20 % za każdą nieobecność na posiedzeniu komisji, której 

jest członkiem. 

 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych przyjęły następujące propozycje: 

- W ust. 1 w § 1  Komisja przyjęła miesięczną dietę dla Przewodniczącego Rady Gminy  w kwocie 

2000 zł.  

- W ust. 2 w § 1 Komisja przyjęła procentowe obniżenie wysokości diety w przypadku 

nieobecności przewodniczącego w wysokości: 
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10% za każdą nieobecność na sesji  i 10 % za każdą nieobecność na posiedzeniu komisji, której 

jest członkiem. 

- Komisja proponuje wykreślić w § 2 punkt 2 o treści: „W przypadku nieobecności  

Przewodniczącego w posiedzeniach sesji Rady Gminy, dieta z tego tytułu nie przysługuje.” 

 

Wobec braku innych propozycji radnych odnośnie diety Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie ustalenia Komisji: 

1) Wykreślenie w § 2 punkt 2 o treści: „W przypadku nieobecności  Przewodniczącego w 

posiedzeniach sesji Rady Gminy, dieta z tego tytułu nie przysługuje.” 

W głosowaniu propozycję przyjęto jednogłośnie – 15 głosów „za”. 

2) Obniżenia diety w przypadku nieobecności. 

- za obniżeniem procentowym diety dla Przewodniczącego Rady Gminy  w wysokości 20% za 

każdą nieobecność na sesji  i 20 % za każdą nieobecność na posiedzeniu komisji – 1 głos „za”. 

- za obniżeniem procentowym diety dla Przewodniczącego Rady Gminy  w wysokości 10% za 

każdą nieobecność na sesji  i 10 % za każdą nieobecność na posiedzeniu komisji – 14 głosów 

„za”. 

Przyjęto obniżenie procentowe diety dla Przewodniczącego Rady Gminy  w wysokości 10% za 

każdą nieobecność na sesji  i 10 % za każdą nieobecność na posiedzeniu komisji. 

 

Przewodniczący Rady  Gminy poddał pod głosowanie w całości projekt uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głosy „wstrzymujący”. 

Uchwała II/18/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/10. Godz. 1050 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla radnych Rady 

Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Sekretarz Gminy Magdalena Nowak - Wojtala. 

Przewodniczy Komisji Stałych przedstawili przyjęte ustalenia odnośnie diet dla radnych. 

Komisja Rewizyjna oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych  przyjęły następujące wysokości 

diety miesięcznej dla radnych: 

1) wiceprzewodniczący Rady Gminy – 1200 zł. 

2) przewodniczący komisji                  -  1150 zł. 

3) radny                  - 1100 zł. 

Komisje proponują również  obniżenie diet za każdą nieobecność w wysokości: 

1) na sesji Rady Gminy – 10 % 

2) posiedzeniu komisji – 10 % 
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Komisje przyjęły także propozycję wykreślenia w § 3 punktu 7 o treści „W miesiącu, w którym nie 

odbędzie się posiedzenie Rady lub Komisji, radnym dieta nie przysługuje.” 

Komisja Rewizyjna proponuje dodatkowo wykreślenie w projekcie uchwały w  § 1  zdania „za 

udział w pracach rady i jej komisjach” 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa przyjęła poniższe ustalenia: 

1. Komisja przyjęła następujące wysokości diety miesięcznej dla radnych: 

1) wiceprzewodniczący Rady Gminy  – 1100 zł. 

2) przewodniczący komisji                  -  1050 zł. 

3) radny            - 1000 zł. 

2. Komisja ustaliła obniżenie diet za każdą nieobecność w wysokości: 

1) na sesji Rady Gminy – 20 % 

2) posiedzeniu komisji – 20 % 

 

Innych propozycji z sali nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie powyższe propozycje.  

1) Obniżenie diety radnego w przypadku nieobecności na sesji i komisji w wysokości: 

- 20 % - 2 głosy „za”, 

- 10 % - 13 głosów „za”, 

Przyjęto 10 % 

 2) Wykreślenie w § 3 punktu 7 o treści „W miesiącu, w którym nie odbędzie się posiedzenie 

Rady lub Komisji, radnym dieta nie przysługuje.”  

W głosowaniu propozycję przyjęto – 15 głosów „za”. 

Wykreślono punkt 7 w § 3.  

3) Wysokość diety miesięcznej: 

1) wiceprzewodniczący Rady Gminy – 1100 zł. 

2) przewodniczący komisji                 -  1050 zł. 

3) radny          - 1000 zł. 

W głosowaniu za powyższymi stawkami – 2 głosy „za”. 

 

1) wiceprzewodniczący Rady Gminy – 1200 zł. 

2) przewodniczący komisji                  -  1150 zł. 

3) radny                  - 1100 zł. 

W głosowaniu za powyższymi stawkami – 12 głosów „za”. 

Jeden radny wstrzymał się od głosu. 

Przyjęto wysokości diet dla radnych: 
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1) wiceprzewodniczący Rady Gminy – 1200 zł. 

2) przewodniczący komisji                  -  1150 zł. 

3) radny                  - 1100 zł. 

4) Wykreślenie w projekcie uchwały w  § 1  zdania „za udział w pracach rady i jej 

komisjach”. 

W głosowaniu propozycję przyjęto – 15 głosów „za”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w całości. 

Projekt uchwały w głosowaniu został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

Uchwała II/19/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/11. Godz. 1058 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Radomyśl nad Sanem 

przedstawiła Sekretarz Gminy Magdalena Nowak - Wojtala. 

Sekretarz przedstawiła obecnie obowiązujące  zaproponowane w omawianym projekcie 

wynagrodzenie Wójta wg następujących składników : 

1) wynagrodzenie zasadnicze- 10.250,00 zł, 

2) dodatek funkcyjny- 3.150,00 zł, 

3) dodatek specjalny- 30 % wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego -                                   

4.020,00 zł.   

Nie było innych podpozycji i głosów w dyskusji odnośnie przedłożonego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. 

Projekt uchwały w głosowaniu został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

Uchwała II/20/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/12. Godz. 1101 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Olech. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z  brakiem uwag do projektu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod 

głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała II/21/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. VI. Godz. 1105 

Radny Stanisław Rybak powrócił do sprawy niezatrzymywania się autobusów PKS na 

jednym przystanku w Witkowicach. Przypomniał, że te temat zgłaszał już wcześniej 

przedstawicielom PKS obecnym na jednej z sesji w Radomyślu. Mimo upływu dłuższego czasu i 

zapewnienia, że sprawa  będzie załatwiona pozytywnie, do dnia dzisiejszego nie załatwiono tego 

tematu. Nadmienił, że niezatrzymywanie się autobusu na tym przystanku jest dużym 

utrudnieniem dla pasażerów, szczególnie dla osoby niepełnosprawnej. 

Radny Grzegorz Krawiec podziękował Wójtowi Gminy za podjęcie inicjatywy budowy 

remizy dla OSP i mieszkańców m. Rzeczyca Okrągła. Nadmienił, że dotychczas użytkowany 

budynek jest w nienajlepszym stanie technicznym, wymagającym systematycznych napraw. 

Dlatego  decyzja o budowie nowej remizy został przyjęta przez lokalną społeczność z dużym 

zadowoleniem. 

Radna Dorota Borys zapytała czy są jakieś informacje na temat zakupu budynku, gdzie 

wcześniej funkcjonował posterunek energetyczny w Radomyślu, pod potrzeby społeczności 

lokalnej? 

Wójt Gminy poinformował, że aktualnie trwają rozmowy na temat formy sprzedaży tego 

obiektu od PGE. Może to być sprzedaż w drodze przetargu lub negocjacji. Wójt powiadomił, że 

wystąpił o sprzedaż obiektu w drodze negocjacji na cele publiczne. 

Sołtys sołectwa Pniów Bogdan Oszust w związku z pojawiającymi się informacjami oraz 

zapytaniami mieszkańców odnośnie budowy mostu wojskowego na rz. San w okolicach Pniowa, 

zapytał czy wiadome jest coś na temat lokalizacji tej przeprawy? 

Wójt Gminy powiedział, że aktualnie lokalizacja mostu jest wariantowana. Warianty zostały 

przygotowane przez PZDW w Rzeszowie. Gmina również przedłożyła swój wariant przebiegu 

mostu, a co za tym idzie  drogi wojewódzkiej biegnącej do Lipy. Całe przedsięwzięcie ma na celu 

połączeniu mostem i drogą poligonów w Nowej Dębie i Lipie. Na dzień dzisiejszy jest kilka 

wariantów lokalizacji bez decyzji ostatecznej co do  przebiegu drogi i mostu. Wójt nadmienił, że 

warianty będą jeszcze konsultowane z gminą Radomyśl, która wystąpiła do projektanta o 

uwzględnienie propozycji naszego samorządu najbardziej korzystnej lokalizacji mostu między 

Czekajem Pn. a Wygodą. Inwestycja ma być zrealizowana do 2028 roku i oddana do użytku w 

roku następnym. 

Radna Katarzyna Pakuła zapytała jakie są  szanse budowy ścieżki rowerowej na odcinku 

między Nowinami a Radomyślem. Nadmieniła, że na drodze wojewódzkiej panuje duży ruch 

samochodowy stwarzający zagrożenie bezpieczeństwa dla rowerzystów jaki i pieszych. 

Wójt Gminy odpowiedział, że gmina nie jest w stanie samodzielnie zrealizować tego 

zadania z własnych środków, ze względu na bardzo wysoki koszt inwestycji. Byłoby to możliwe 

w przypadku uruchomienia jakiegoś programu unijnego, za pośrednictwem którego można by 



11 
 

pozyskać środki zewnętrzne. Wójt dodał, że jest to droga wojewódzka i   interweniował już o 

remont całego odcinka drogi Antoniów – Dąbrowa Rzeczycka przez województwo ze środków 

unijnych, obejmujący również budowę ścieżki. Jak na razie nie ma efektów lobbowania w tej 

sprawie. Mimo to będą ponownie wystąpienia o remont tej drogi i zabieganie o przyjęcie do 

realizacji modernizacji całego odcinka drogi wojewódzkiej. Wójt dodał, iż istotnym będzie też fakt 

że ta droga wojewódzka będzie jedynym dojazdem mieszkańców gminy do planowanej do 

budowy drogi ekspresowej, dlatego jej remont jest konieczny. 

Radna Justyna Szwedo zapytała o budowę oświetlenia ulicznego na „Turkach” w Woli 

Rzeczyckiej.  

Wójt Gminy odpowiedział, że aktualnie trwa projektowanie tego zadania w celu uzyskania 

pozwolenia na budowę.  

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Sioda przypomniał o obowiązku złożenia 

oświadczeń majątkowych przez radnych w terminie miesiąca od ślubowania. Poinformował także 

o wyborach na sołtysów sołectw, które odbędą się 23.06.2024r. 

 

Ad. VIII. Godz. 1126 

Na tym zakończono obrady II sesji Rady Gminy. 

 

                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

 

                                                                                             Krzysztof Sioda 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 


